
 

 

 

Jegyzőkönyv 

Magyar Mozgás- és Terápiás Közhasznú Egyesület 
ELNÖKSÉGI ÜLÉSE 

 
Időpont: 2019.02.15. 

 
Jelenlévők: Vermes Katalin (elnök) Campos J. Anna (elnökhelyettes), Csontos Zoltán (titkár), Kéri Georgina 
(pénztáros) 
 
Vermes Katalin ismerteti a napirendi pontokat.  
 
Az ülés napirendi pontjai: 

1. Közgyűlés. 
2. Adminisztrátor munkájának átgondolása. 
3. MMTE hírlevél. 
4. Bárczi, felsőoktatás. 
5. Levelező lista. 
6. Folyóirat. 
7. Honlap. 
8. Képzésekben önismeretként való elfogadás. 
9. Régi tag újra felvétele – Etikai Bizottság. 
10. OFTEX, pedagógus akkreditáció. 
11. Egyéb. 

 
Az elnök felteszi a kérdést, hogy van-e javaslat kiegészítő napirendi pontokra. Javaslat nem történt. 
 
Az elnökség 4 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett meghozza 1./2019. számú elnökségi határozatát, mely 
szerint elfogadja a felterjesztett napirendet. 
 
1. Közgyűlés. 

- Időpont: május 7 kedd 19.00-22.00. Helyszín: Több lehetőség is felmerül, még szervezés alatt. 
- Csontos Zoltán küldi ki a meghívó levelet. 
- Közhasznúsági beszámoló: Ákos megkapja pénzügyi adatokat Kéri Georginától.  

Kéri Georgina ír körlevelet most hétvégén, küldi az internetes nyomtatványt, egy hónapos határidővel. Szántó 
Évával összefésülik az adatokat. 
Cégkapu: az elnökségből hárman kapnak értesítést, Kata, Gina, Zoli. Gina havonta ellenőrzi a biztonság 
kedvéért. 

- Napirendi pontok a közgyűlésen: 
1. Közhasznúsági beszámoló 
2. Pénzügyi beszámoló 
3. Elnökségi beszámoló 
4. TB beszámoló 
5. Etikai bizottság beszámoló 
6. Munkacsoportok, hírlevélre reflektálás, felmerülő kérdések 
7. Etikai bizottság tagfelvétel 
8. Tagfelvétel 
9. Delegate státusz 
10. Egyéb 

 



 

 

Az elnökség 4 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett meghozza 2./2019. számú elnökségi határozatát, mely 
szerint elfogadja a közgyűlési tervezetet. 
 
2. Az adminisztrátor munkájának átgondolása. 

– Szabó Annamária nem, illetve sokára reagál Kéri Georgina leveleire, ami megnehezíti a ki- és 
befizetések utánkövetését 

– A táblázatos munkamegosztás nem járt sikerrel, határidők továbbra sincsenek betartva. 

– Emiatt Kéri Georgina munkája megkétszereződött. 

– Kéri Georgina új adminisztrátor választását javasolja. Morassi Ákost megkérdezik, lehet-e 
Egyesületen belüli tagot megbízni. 

– Campos J. Anna és Kéri Georgina megköszöni Szabó Annamária munkáját, felbontják a szerződését 
és elszámolnak anyagilag 

– Átmenetet Kéri Georgina hidalja át: visszaveszi a könyvelővel való kapcsolattartást és a többi 
feladatot. 

 
Az elnökség 4 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett meghozza 3./2019. számú elnökségi határozatát, mely 
szerint elfogadja Szabó Annamária menesztését. 
 
3. MMTE Hírlevél. 

- Egy hónap múlva leadási határidő (március 15.) 
- Gál Ilona nem csinálja tovább. Szántó Éva vette át, Vermes Katalin segítségével. 
- Munkacsoportokat meg kell szólítani 

o levelek kiküldése 
o az is elég, hogy nem történt érdemi változás, az is információ 
o megszólítások felosztása: 

▪ Csontos Zoltán: pénzügyi, társadalombiztosítási 
▪ Campos J. Anna: gyerek, serdülő, TB, PT elismertség 
▪ Kéri Georgina: honlap, szakmai programszervező 

Munkacsoportok megszólítása: elnökség összekötő embereként.  
 
Az elnökség 4 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett meghozza 4./2019. számú elnökségi határozatát, mely 
szerint elfogadja a hírlevél határidejére és a munkacsoportonkénti megkeresésekre vonatkozó 
javaslatokat. 
 
4. TB beszámoló. 

- Bárczin megszavazták a képzésindítást, 2021 őszére tervezik az indulást. Még nincs végleges döntés. 
- Sok energiát fektettek bele 
- Ki vezethet csoportot: 

o TB szerint lehetne olyan módszerspecifikus csoportvezető, akit a TB támogat. 
o pontos szempontokra lenne szükség – TB-nek ki kellene dolgoznia. 

 
Az elnökség 4 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett meghozza 5./2019. számú elnökségi határozatát, mely 
szerint felkéri a TB-t a csoportvezetéshez szükséges feltételrendszer kialakítására. 
 
5. Levelezőlista. 
Korábbi levelezőlista adminjai: Toronyai Gábor, Petka Krisztina. Krisztina egyenként törölte ki az embereket. 
Csontos Zoltán végleg lezárja a régi, használaton kívüli levelezőlistát. 
 
Az elnökség 4 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett meghozza 6./2019. számú elnökségi határozatát, mely 
szerint a régi levelezőlista megszűntetésre kerül. 
 
6. Folyóirat. 



 

 

Kéri Georgina tudja kezelni. Petka Krisztina van megadva jelenleg kontaktszemélynek, Georginát kellene 
megadni.  
 
Az elnökség 4 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett meghozza 7./2019. számú elnökségi határozatát, mely 
szerint elfogadja Kéri Georgina megadását kontaktszemélynek a folyóirathoz. 
 
7. Honlap. 

- Legyen-e belső használatú része a honlapnak? 
o Cikkeket belső részre lehetne feltenni, de adott folyóiratoknál is meg kell érdeklődni, hogy 

lehet-e – Georgina rákérdez a honlap munkacsoportnál. 
 
Az elnökség 4 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett meghozza 8./2019. számú elnökségi határozatát, mely 
szerint elfogadja a honlap belső használatú felületének létrehozását. 
 
8. Képzésekben önismeretként való elfogadás. 

- Nem fogadták el budapesti klinikus képzésen az egyik tag csoportrészvételét önismeretként, pedig 
kiképzőhöz, pszichoterapeutához járt. 

- Campos J. Anna megkérdezi Merényi Mártát, írt-e az illetékeseknek 
- Munkacsoport összeszedi, hogy hol van az Egyesület önismereti csoportjainak pszichoterápiás és más 

pszichológiai képzésekben elfogadottsága. 
 
Az elnökség 4 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett meghozza 9./2019. számú elnökségi határozatát, mely 
szerint utánajár az önismereti csoportok képzések általi elfogadottságának. 
 
9. Régi tag újrafelvétele – Etikai Bizottság. 

- Korábbi tag  beadta tagfelvételi kérelmét Sújtó Katalinnak. 
- Az Etikai Bizottság tagjainak többsége érintett az újrafelvételi kérelmében, ezért bővíteni kell a 

bizottságot: Polgár Patrícia vagy Varga László vagy Gyulavári Ágnes 
o Közgyűlésre kell vinni. 

 
Az elnökség 4 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett meghozza 10./2019. számú elnökségi határozatát, mely 
szerint elfogadja, hogy az Etikai Bizottság létszámát ki kell bővíteni. 
 
10. OFTEX, Pedagógus akkreditáció. 

- Csontos Zoltán szerint a pedagógus továbbképzésben nincs értelme, mert nem támogatják államilag. 
- Fel lehetne vetni közgyűlésen, hogy van-e kapacitás ilyen munkacsoportra. 

 
Az elnökség 4 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett meghozza 11./2019. számú elnökségi határozatát, mely 
szerint elfogadja, hogy fel kell mérni, van-e kapacitás OFTEX-en vagy esetleg pedagógusoknak akkreditált 
képzés indítására. 
 
11. Egyebek. 

- 2021-ben konferencia tartása. Tervezet szerint három évente lehetne tartani.  
- Oriold Károly Trafós kedvezményt szervezett, 10 fős csoport esetén 10%. 

o Társadalom biztosítás mellett Egészségpénztárakat is lehetne javasolni 
o Csontos Zoltán: Emberi Erőforrás Minisztériuma, családtámogató tevékenységet is lehet 

ajánlani. 
- Vermes Katalin: Gyulavári Ágnes ötlete szerint lehetne 15-20 perces előadásokat tartani releváns 

intézményeknek. 
o Például szakmai napon Gyulavári Ágnes tarthatna bemutatót vagy kerekasztal beszélgetést. 

- Egy év múlva lejár a titkár (Csontos Zoltán) és az elnökhelyettesi (Campos J. Anna) mandátum. 
Személyi javaslatok felmerültek. 

- Delegate státusz átadása: személyi javaslatok elhangzottak 
o Walter Katalin maradna helyettes 



 

 

 
Az elnökség 4 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett meghozza 12./2019. számú elnökségi határozatát, mely 
szerint elfogadja a felmerült kérdések megoldásának lehetőségeit. 
 
Vermes Katalin megköszöni a részvételt és bezárja az ülést.  

 
 
 


